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Nico Voogd

Van: Wim Westerman
Verzonden: maandag 31 augustus 2015 16:10
Aan: Nico Voogd
Onderwerp: RE: schriftelijke vraag per mail raadslid Kerkhoff mbt gemeenschappelijke regeling

Opvolgingsmarkering: Follow Up
Markeringsstatus: Gemarkeerd

Beste mevrouw Kerkhoff,  
 
De veranderingen in de regelgeving van m.b.t. gemeenschappelijke regelingen geldt per 1 januari alle gr’s. Dus niet 
alleen Paswerk. Daarop zijn de besturen van de gemeenschappelijke regelingen zich aan het voorbereiden. Ook bij 
Recreatie Noord‐Holland en dus het Recreatieschap NH dient dat aan de orde te komen. Maar bijvoorbeeld ook bij het 
bestuur van de Veiligheidsregio Kennemerland.  
 
Met vriendelijke groet,  
 
Wim Westerman  
 

Van: Nico Voogd  
Verzonden: maandag 31 augustus 2015 15:07 
Aan: Nico Voogd 
Onderwerp: FW: schriftelijke vraag per mail raadslid Kerkhoff mbt gemeenschappelijke regeling 
 
Aan de raadsleden, 
Ter kennisneming. Zodra een antwoord van weth. Westerman / college is ontvangen zend ik dat ook aan u door. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
N.S. (Nico) Voogd 
Raadsgriffier gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude 
Tel. 020‐407 9023 / 06‐474 913 86 
 
Aanwezig: maandag t/m donderdag 
 
 

Van: Dicky Kerkhoff  
Verzonden: maandag 31 augustus 2015 15:01 
Aan: Nico Voogd; Wim Westerman 
Onderwerp: schriftelijke vraag mbt gemeenschappelijke regeling 
 
aan Wim Westerman, portefeuillehouder en Nico Voogd griffier 
  
betreft schriftelijke vraag gemeenschappelijke regeling 
  
Spaarndam, 31 augustus 2015 
  
hallo 
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Op de agenda voor de RVC van 1 september staat het voorstel om de gemeenschappelijk regeling van Paswerk te wijzigingen. Mede 
omdat de wet gewijzigd is. 
Hierover nadenkend riep het bij mij de volgende vraag op. 
  
In het recreatieschap Spaarnwoude wordt er gewerkt met een AB en een DB. In de praktijk zijn het dezelfde personen. In het AB is wel 
een plaatsvervanger aangewezen. 
Ook het aantal stemmen is gelijk aan het AB en het DB. 
Ik begrijp uit de wijzingen van de wet zie punt 2 van de notitie dat de samenstelling van het bestuur van een  een openbaar lichaam het 
aantal leden van het DB nimmer de meerderheid mag uitmaken van het AB. 
  
Kan ik deze redenering ook toepassen op het recreatieschap? En zo ja wat gaat deze wetwijziging dan daar te weg brengen? 
  
met vriendelijke groet, 
Dicky Kerkhoff 
PvdA 


